
Protokoll Svenska Highland Cattle föreningen

28 juni 2022 kl.20.15

Närvarande: Eva Karlsson, Karl Jorlén, Kent Svensson, Lena Sixtensson

1. Dagordning fastställd

2. Föregående protokoll 2022-05-17 läggs till handlingarna

3. Rapport från ordförande - NAB m.m. Flera mail skickade till oss från Eva, men inte nåt nytt att 
rapportera efter mailutskick.

4. Rapport från respektive arbetsgrupp

4.1. Avelsgruppen, inget nytt att rapportera.

4.2. Facebook, inget nytt att rapportera.

4.3. Hemsidan, inget nytt att rapportera. Ser uppdaterad ut. Ny info om träffen i Uppsala uppdatera 
när info kommer även tips på boende. Lägga till om Träff i Tranås 27 aug Eva har info.

4.4. Medlemsblad juli/ Angående Juliutskick: Inväntar info från Ingelas och Karls telefonmöte för att 
få med på bladet. Vi har bestämt att sista dag för anmälan blir 5 augusti. Digitalt medlemsmöte fråga 
om intresseområden på bladet. Mer medlemmar – större möjlighet att på verka. Elmia, Tranåsmöte.

4.5. Tidningen Nötkött – Inväntar info om sommarträff

4.6. Utställning – Elmia 19-21 oktober. Nån finns på plats för att prata om HC.

4.7. Sensommarträff i Uppsalatrakten 12-14/8

5. Ekonomi inget nytt att rapportera.

6. Övriga frågor Inbjudan till sommarträff i Tranås (flera raser). Finns möjlighet att stå med bord och 
info. 

Omarbeta folder-förnya, ta en del av tiden på sommarträff i Uppsala. 

Diskussion att lyfta fråga om Vad är highland? Lurvig kossa med stora horn? 25%, 50%, 75%? Hur 
tänker de andra raserna om inblandning? Eva får ta med frågan till NAB. Stambokföring är viktig för 
rasens fortlevnad!

7. Nästa möte: 13 augusti, tid? På Sensommar träffen i Uppsala.

8. Mötet avslutades


